
P ROTOKÓŁ  NR   V/2019 

 

z posiedzenia V/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 28 lutego 2019 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach V/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 14 Radnych (nieobecny Radny Adam Dowgiałło) 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady V/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad V/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

 

- w punkcie 11 „Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowo przeprowadzone 

wybory na sołtysa wsi Nikielkowo, Gmina Barczewo” 

 

Radny Piotr Groszkowski zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad punktu 5 tj. „Projektu uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Barczewo” 

 

Burmistrz Barczewa, Andrzej Maciejewski zawnioskował o niezdejmowania z porządku obrad punktu  

5 porządku tj. „Projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Barczewo” 

 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

- w punkcie 12 „Projektu uchwały w sprawie działań Gminy Barczewo odnośnie drogi gminnej 

prowadzącej do posesji Skarżącego” 

 

Radni przegłosowali przedstawione przez Radnych wnioski ( wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

 

Wniosek Pana Andrzeja Maciejewskiego nie został przegłosowany w związku z brakiem akceptacji 

wniosku złożonego przez Radnego Piotra Groszkowskiego; 

 

W związku z brakiem innych zmian Radni przyjęli następujący porządek obrad po zmianach (wykaz 

imienny głosowania w załączeniu):  

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad IV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5.Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Barczewo; 

6. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie 

Gminy Barczewo; 



7. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości; 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania pn 

„Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 1483N od miejscowości Wipsowo do DK 

16“ 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-

2028; 

10.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

11. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowo przeprowadzone wybory na sołtysa 

wsi Nikielkowo, Gmina Barczewo; 

12. Projekt uchwały w sprawie nieprawidłowych działań Gminy Barczewo odnośnie drogi gminnej 

prowadzącej do posesji Skarżącego; 

13.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

14.Interpelacje i zapytania Radnych;  

15.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

16.Odpowiedzi 

17.Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za     2018 

rok; 

18.Raport z realizacji celów Strategii Rozwoju Gminy Barczewo za 2018 rok; 

19.Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Barczewo za 2018 rok; 

20.Sprawozdanie z wykorzystania funduszy sołeckich za 2018 rok; 

21.Sprawy różne i wolne wnioski; 

22.Zamknięcie obrad V/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Do punktu 4 

 

Radni jednogłośnie ( 14 głosami „za” – wykaz głosowania w załączeniu) przyjęli protokół z obrad V/2019 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 5 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Radna Halina Bronka złożyła wniosek formalny o zadawanie przez Radnych pytań dla Pana Andrzeja 

Lichockiego - kierownika wydziału GKiOŚ oraz dla Pani Beaty Szewczyk – Prezes Zakładu Usług 

Komunalnych. Pani Radna dodatkowo zawnioskowała aby Przewodnicząca Rady wyznaczyła Radnym 

czas na zadawanie pytań, aby nie wydłużać dyskusji nad projektem uchwały; 

 

Radni wniosek zaakceptowali ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Radni rozpoczęli zadawanie pytań w sprawie projektu uchwały. Pytania zadawali następujący Radni: 

1. Radny Piotr Groszkowski; 

2. Radna Balbina Buras; 

3. Radna Halina Bronka; 

4. Radny Krzysztof Dowgiałło; 

5. Radny Sebastian Białecki; 

 

Na pytania Radnych odpowiedzi udzielali: 

1. Andrzej Lichocki – kierownik GKiOŚ; 

2. Piotr Mostek – Zastępca Burmistrza; 

3. Andrzej Maciejewski - Burmistrz Barczewa; 

4. Beata Szewczyk – Prezes Zakładu Usług Komunalnych; 

 

Radna Halina Bronka złożyła następujące wnioski formalne: 



- wniosek o zamknięcie dyskusji nad projektem uchwały; 

- wniosek formalny o poddanie pod głosowanie pkt 6 i pkt 7 porządku bez przeprowadzania dyskusji; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – Komisja nie wydała opinii, sprawa do rozpatrzenia na sesji; 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

Po przedyskutowaniu informacji dotyczących projektu uchwały Rada Miejska podjęła: 

    

UCHWAŁA nr V(44)2019 z dnia 28 lutego 2019 roku 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Barczewo 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6,7 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała o przyjęciem wniosku formalnego Radnej Haliny Bronki o 

nieprzeprowadzanie dyskusji nad pkt 6 i 7 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna 

 

          UCHWAŁA nr V(45)2019 z dnia 28 lutego 2019 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

do pkt 7 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

UCHWAŁA nr V(46)2019 z dnia 28 lutego 2019 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości; 

 

Przerwa w obradach; 

 

Do punktu 8 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Dorota Kondratowicz; 

 

Po przeprowadzeniu dyskusji Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr V(47)2019 z dnia 28 lutego 2019 roku 

w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 1483N od miejscowości Wipsowo  

do DK 16“ 

 

Do punktu 9  

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i zmian budżetu na 2019 

rok przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 



Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 9  i 10; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr V(48)2019 z dnia 28 lutego 2019 roku 

                        w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2028; 

 

Do punktu 10 

 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała, że Pani Skarbnik złożyła już wyjaśnienia do tego projektu uchwały 

przy pkt 9; 

 

Rada Miejska podjęła:   

UCHWAŁA nr V(49)2019 z dnia 28 lutego 2019 roku 

                                   w sprawie zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2019 rok; 

 

Imienny wykaz Radnych do obu uchwał w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektów uchwał w punkcie 11 i 12 przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji Radny Tomasz Kaczor. Skargi według opinii Komisji są bezzasadne; 

 

Radny Piotr Groszkowski przekazał, że w związku z tym, że kandydował na sołtysa Nikielkowa prosi  

o wyłączenie go z głosowania bądź też jego głos będzie wstrzymujący; 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radny jest obecny na sesji także nie może być wyłączony  z 

głosowania, może natomiast się wstrzymać przy tym głosowaniu; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr V(50)2019 z dnia 28 lutego 2019 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowo przeprowadzone wybory na sołtysa wsi Nikielkowo, 

Gmina Barczewo 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że wyjaśnienia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostały 

przedstawione. Skarga uznana została za bezzasadną; 

 

Radny Piotr Groszkowski poinformował, że Komisja bardzo szczegółowo zapoznała się z dokumentacją 

zgromadzoną w sprawie skargi i podtrzymuje wniosek Przewodniczącego Tomasza Kaczora; 

 

Przewodnicząca Rady dodała, że przekazała skarżącemu odpowiedź na jego wniosek złożony do Rady 

Miejskiej i również popiera opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

 

Radny Bartosz Pontus stwierdził, że był obecny przy przekazywaniu Skarżącemu odpowiedzi przez 

Burmistrza Barczewa. Uznanie skargi za bezzasadną jest słuszne; 

 

        UCHWAŁA nr V(51)2019 z dnia 28 lutego 2019 roku 

w sprawie nieprawidłowych działań Gminy Barczewo odnośnie drogi gminnej prowadzącej do            

posesji Skarżącego; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 



Do punktu 13 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Radni zadali pytania do przedstawionego sprawozdania. Pan Andrzej Maciejewski udzielił na nie 

odpowiedzi; 

 

Do punktu 14 

 

INTERPELACJE 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że na ostatniej sesji wpłynęły 3 interpelacje. Między sesjami wpłynęły 

dwie interpelacje. 

 

Pani Radna Balbina Buras stwierdziła, że udzielona jej odpowiedź na interpelację nie jest odpowiedzią na 

zadane przez nią pytania; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że na dzisiejszą sesję wpłynęła interpelacja 

Radnego Sebastiana Białeckiego; 

 

Radny Sebastian Białecki przytoczył treść interpelacji; 

 

 

ZAPYTANIA 

 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych aby zapytania, które chcą przedstawiać dotyczyły spraw 

znaczących dla Gminy Barczewo; 

 

Radny Grzegorz Matłoka – poruszył kwestię stanu dróg powiatowych w Gminie Barczewo. Poprosił Pana 

Burmistrza o wystąpienie z pismem do Zarządu Dróg Powiatowych w celu podjęcia naprawy tych dróg; 

 

Radny Piotr Groszkowski – zapytał o projekt tymczasowej organizacji ruchu drogowego opracowany na 

nowy zjad w Wójtowie (skrzyżowanie ul. Jaśminowej z ul. Modrzewiową). Zjazd jest niezgodny 

z przepisami ruchu drogowego. Taki projekt powinien być podpisany przez Starostwo Powiatowe.; 

 

Do punktu 15  

 

Nie było zapytań ze strony Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

 

Do punktu 16 

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

 

Interpelacja Balbiny Buras: Burmistrz przytoczył treść odpowiedzi przekazanej Radnej i stwierdził, że 

nie jest to interpelacja tylko wniosek budżetowy. Nie ma możliwości w pełni odpowiedzieć na pytanie 

kiedy zostanie wybudowany wodociąg do Biedowa, ponieważ nie ma na to zabezpieczonych środków w 

budżecie; 

 

Pan Andrzej Maciejewski dodał, że interpelacje składane w ostatnim czasie są wnioskami budżetowymi. 

Wpływają również do Urzędu petycje,które nie są petycjami.  

 

Zapytanie Radnego Grzegorza Matłoki – Burmistrz poinformował, że wystąpi do Starosty i Dyrektora 

Powiatowej Służby Drogowej z wnioskiem odnośnie utrzymania dróg powiatowych.  



Zapytanie Radnego Piotra Groszowskiego -  Burmistrz przekazał, że ta część jezdni będzie naprawiana 

przez Budimex. Pozwolenie na budowę jest zaprojektowane w ten sposób, że mieszkańcy mogą korzystać 

z tej ulicy na czas budowy. Pan Andrzej Maciejewski przekazał, że jest plan organizacji ruchu na czas 

budowy.  

 

Radny Piotr Groszkowski prosi, żeby zadbać na tym skrzyżowaniu o stosowane znaki, aby nie było 

nieporozumień; 

 

Pani Halina Bronka poinformowała, że wraz z Radną Marią Sidor była na szkoleniu dla Komisji 

Rewizyjnych. Pani Radna przekazał, że na tym szkoleniu zostało przekazane, że to nie tytuł mówi w jaki 

sposób pismo powinno być rozpatrywane, tylko treść, która jest tam zawarta;  

 

 

Do punktu 17 

 

Pani Halina Bronka złożyła wniosek formalny o nieodczytywanie materiałów do punktu porządku obrad; 

 

Pan Andrzej Maciejewski przekazał, że prosi o zadawanie pytań do sprawozdania Pełnomocnikowi 

Gminnej Komisji Panu Jarosławowi Złotkowskiemu; 

 

Wniosek Radnej Haliny Bronki został jednogłośnie przyjęty przez Radnych (imienny wykaz głosowania w 

załączeniu); 

 

Pani Aleksandara Ciechanowicz-Osiecka zapytała o zad.4 ze sprawozdania i wpisanego w nim wyjazdu do 

Zakopanego. Pani Przewodnicząca zapytała czego dotyczył ten wyjazd i kto na ten wyjazd pojechał? 

 

Pan Jarosław Złotowski przekazał, że była to grupa uczestnicząca w zajęciach Klubu Integracji Społecznej. 

Były to zajęcia trwające cały rok dla rodziców i dzieci pochodzących z rodzin z problemami 

alkoholowymi i wyjazd był nagrodą na koniec zajęć; 

 

Do punktu 18 

 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o nieodczytywanie materiałów do punktu 18. Wniosek 

został jednogłośnie przyjęty przez Radnych ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Brak pytań do raportu; 

 

Do punktu 19 

 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o nieodczytywanie materiałów przygotowanych przez 

Straż Miejską w Barczewie. Wniosek został jednogłośnie przyjęty przez Radnych ( imienny wykaz 

głosowania w załączeniu); 

 

Radni zadali pytania do przygotowanej przez Strażą Miejską informacji, na które odpowiedzi udzielił Pan 

Zbigniew Cipior – Komendant Straży Miejskiej w Barczewie; 

 

Analize stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Barczewo z ramienia policji 

przedstawił Pan Marcin Świniarski - Komendant Komisariatu Policji w Barczewie; 

 

Radni zadali pytania do analizy przedstawionej przez Komendanta Komisariatu Policji, na które 

odpowiedzi udzielił Pan Komendant Marcin Świniarski; 

 

Sprawozdanie z działalności Straży Pożarnej w Barczewie za 2018 rok przedstawił Pan Piotr Mostek; 

 



Do punktu 20 

 

Wniosek Przewodniczącej Rady o nieodczytywanie sprawozdania do punktu 20. Wniosek został 

jednogłośnie przyjęty przez Radnych ( imienny wykaz Radnych w załączeniu); 

 

Radni zadali pytania do sprawozdania z wykorzystania z funduszy sołeckich za 2018 rok i otrzymali 

odpowiedzi od Pana Andrzeja Lichockiego – kierownika wydziału GKiOŚ oraz Pana Andrzeja 

Maciejewskiego; 

 

Do punktu 21 

 

Radny Grzegorz Matłoka zgłosił problem z dachem na świetlicy wiejskiej w Ruszajnach; 

 

Dyrektor Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie Robert Brzóska przekazał, że dokona przeglądu 

tego dachu;  

 

Radny Piotr Groszkowski – poruszył kwestię pojemnika PCK na ul. Dębowej w Nikielkowie. Wniosek 

mieszkańców o usunięcie tych pojekmników; 

 

Pan Andrzej Maciejewski poinformował, że pojemniki stoją na terenie Olsztyna. Gmina wystąpi z pismem 

o usunięcie tych pojemników; 

 

Radny Krzysztof Dowgiałło – przedstawił wniosek mieszkańców o przegląd ogrodzeń przy starym 

cmentarzu i przy amfiteatrze; 

 

Przewodnicząca Rady dodała, że słupki w ogrodzeniu przy ul. Armii Krajowej są do naprawy; 

 

Pan Andrzej Maciejewski przekazał, że osobiście z Zastępcą i Dyrektorem ZBK zajął się kwestią ogrodzeń 

starego cmentarza i amfiteatru. Słupki na ul. Armii Krajowej są do sprawdzenia. Jeśli chodzi o ogrodzenie 

starego cmentarza to jest zwykły wandalizm i będzie naprawione. Ogrodzenie amfiteatru trzeba zbudować; 

 

Radny Sebastian Białecki zaproponował zmianę ogrodzenia przy cmentarzu; 

 

Pan Andrzej Maciejewski przekazał, że ogrodzenie z siatki również byłoby zniszczone. Nie ma potrzeby 

inwestowania w nowe ogrodzenie. Trzeba zainterweniować w sprawie wandali aby tego ogrodzenia nie 

niszczyli; 

 

Pani Aleksandara Ciechanowicz-Osiecka proponuje częstsze patrole Straży Miejsiej w tym terenie; 

 

Radny Piotr Groszkowski – wnioskuje o przedstawie planu zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu, o 

którym była mowa przy zapytanaich do Burmistrza. Czy wniosek ma być na piśmie? 

 

Pan Andrzej Maciejewski poinformował, że wniosek ustny wystarczy; 

 

Radny Bartosz Pontus poruszył następujące kwestie: 

- informacja o kwotach podwyżki opłaty za odpady – do pism informacyjnych o podwyżkach  

dla  mieszkańców dołączyć uzasanienie podwyżek; 

- przejścia dla pieszych wokół ratusza – na brukowym odcinku drogi są wyznaczone przejścia dla 

pieszych i są one w kolorze czarnym. Według Pana Radnego przejścia powinny być oznaczone 

kolorem białym i pionowym znakiem stojącym.Co się stanie w momencie jeśli ktoś zostanie na tych 

pasach potącony?  

- grzyb na suficie świetlicy w Jedzbarku – Pan Radny wraz z Sołtysem Jedzbarka zauważyli ten grzyb. 

Z tego co jest wiadomo to dach jest na gwarancji więc Pan Radny prosi o sprawdzenie tego 

problemu; 



- prośba o przestrzeganie porządku obrad przez Radnych – Pan Radny poprosił o przestrzeganie 

porządku obrad przez pozostałych Radnych i nieporuszanie pobocznych tematów;  

 

Radny Andrzej Turek: 

- zaproszenie dla Sołtysow Gminy Barczewo na sprawozdanie sprawozdawczo-wyborcze 

Stowarzyszenie Sołtysów w dniu 05 marca o godz. 18.00 w Centrum Kulturalno-Bibliotecznym; 

 

Pan Andrzej Maciejewski odnosząc się do wniosku Radnego Bartosza Pontusa o uzasadnienie do uchwały 

ws. podwyższenia opłat za odpady przekazał, że w przypadku zabudowy wielorodzinnej i wspólnot 

mieszkaniowych informacja o podwyżce dotrze tylko do Spółdzieli i Zarządców Wspólnot. Informacja o 

podwyżce cen za odpady wraz z uzasadnieiem zostanie podana w Wiadomościach Barczewskich, na 

stronie internetowej oraz na facebooku Gminy Barczewo. Można również taką informację zamieścić w TV 

Macrosat. Jeśli chodzi o przejścia dla pieszych wokól ratusza to należy pamiętać, że jest to strefa 

konserwatorska i oznaczenia zostały określone przez konserwatora zabytków. Wszelkie ingerencje w 

oznaczenia wymagają zgody konserwatora.  

 

Radna Halina Bronka – zapytała o wnioski o dotację na zmianę systemu ogrzewania. Czy taka informacja 

jest dostępna w Urzędzie i do kogo mieszkańcy mają się udać; 

 

Pan Andrzej Maciejewski  - informacji udzieli w ratuszu Pani Anna Kolczyńska-Szymczak w pok. 

1B.Wnioski należy składać w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska; 

 

Pan Robert Brzóska, dyrektor ZBK poinformował, że w świetlicy w Jedzbarku w ubiegłym roku zostały 

wykonane orynnowanie i obrobka balacharska dachu świetlicy. Został zgłoszony wniosek do wykonawcy 

o dokoanie przeglądu gwarancyjengo i zostanie on w tym tygodniu bądź najpóźniej w przyszłym 

wykonany; 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że do Rady wpłynęły pisma anonimowe, które nie będą przez Radę 

rozpatrywane. Pani Aleksnadra Ciechanowicz-Osiecka zaprosiła mieszkańców na galę Anioła Sukcesu w 

dniu 01 marca 2019 roku o godz. 18.00; 

 

Pan Andrzej Moszczyński – Radny Powiatu Olsztyńskiego zabrał głos w sprawie odśnieżania dróg 

powiatowych oraz uzupełnianie ubytków w drogach powiatowych w Gminie Barczewo. Pan Andrzej 

Moszczyński zaproponował organizację spotkania z Radnymi Powiatowymi i Starostą Olsztyńskim w 

sprawie dróg powiatowych; 

 

Pan Andrzej Maciejewski stwierdził, że jest za organizacją takiego spotkania ze Starostą, jednakże nie 

chciałby aby Gmina Barczewo była obciążana kosztami remontów dróg powiatowych.Pan Burmistrz 

uważa, że Powiat powinien udzielać dotacji dla Gmin proporcjonalnie do ilości dróg powiatowych w danej 

Gminie. Gmina Barczewo ma najwięcej dróg powiatowych w swoim obrębie; 

 

Do punktu 22 

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady V/2019 sesji Rady Miejskiej 

dziękując wszystkim za przybycie; 

 

     

 

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


